
Протокол № 3 

засідання ради роботодавців факультету захисту рослин, біотехнологій та 

екології спеціальності Секція «101- Екологія» 

від 03.07.2023 р. 

 

ПРИСУТНІ: Дем’янюк Олена Сергіївна, доктор сільськогосподарських 

наук, професор, член-кореспондент НААН, Чабанюк Ярослав Васильович, 

доктор сільськогосподарських наук, с.н.с., Плаксюк   Валерій 

Миколайович, Чайковська Вікторія Вікторівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., Довбаш Надія Іванівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., Сальніков Сергій 

Миколайович, кандидат сільськогосподарських наук. 
 

ГОЛОВА ЗАСІДАННЯ: Дем’янюк Олена Сергіївна, доктор 

сільськогосподарських наук, професор, член-кореспондент НААН. 

СЕКРЕТАР ЗАСІДАННЯ: Сальніков Сергій Миколайович, кандидат 

сільськогосподарських наук. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Обговорення питань щодо проведення співробітництва під час 

підготовки здобувачів першого (бакалаврського) рівня освіти за 

спеціальністю 101-Екологія у 2023 році. 

2. Проаналізувати опитування стейтхолдерів щодо реалізації програми 

підготовки здобувачів першого (бакалаврського) рівня освіти за 

спеціальністю 101-Екологія. 

3. Різне 

 

1 

СЛУХАЛИ: Демянюк Олену Сергіївну із інформацією щодо 

проведення співробітництва під час підготовки здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня освіти за спеціальністю 101-Екологія у 2023 році. 

ВИСТУПИЛИ: Довбаш Надія Іванівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с, запропонувала покращити співробітництво 

для стейтхолдерів. 

Плаксюк   Валерій Миколайович, який зауважив, що необхідно 

створити сприятливі умови для безперервної комунікації для співробітництва 

під час підготовки здобувачів першого (бакалаврського) рівня освіти за 

спеціальністю 101-Екологія. 

УХВАЛИЛИ: запропонувати впровадження для здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня освіти за спеціальністю 101-Екологія у 2023 році  

 

2 

СЛУХАЛИ: Інформацію Чабанюка Ярослава Васильовича, доктор 

сільськогосподарських наук, с.н.с. щодо опитування стейтхолдерів щодо 



реалізації програми підготовки здобувачів першого (бакалаврського) рівня 

освіти за спеціальністю 101-Екологія. 

ВИСТУПИЛИ: Чайковська Вікторія Вікторівна, кандидат 

сільськогосподарських наук, с.н.с., запропонувала додати нові повноваження 

для покращення підготовки здобувачів першого (бакалаврського) рівня освіти 

за спеціальністю 101-Екологія. 

Сальніков Сергій Миколайович, кандидат сільськогосподарських 

наук, зауважив, що за результатами попередніх років Рада роботодавців 

укріпила свої позиції та брала активну участь у підготовці здобувачів першого 

(бакалаврського) рівня освіти за спеціальністю 101-Екологія. 

УХВАЛИЛИ: внести пропозиції щодо покращення позиції ради 

роботодавців здобувачів першого (бакалаврського) рівня освіти за 

спеціальністю 101-Екологія. 

 

 

Голова засідання                                                                    Дем’янюк О.В. 

 

Секретар  

засідання                                               Сальніков С.М. 

 


